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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Pénzügyminiszterként hogy látja: tényleg nincs pénz a 
költségvetésben a gyermekétkeztetési normatíva minimumának megemelésére?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Az ombudsman kalocsai gyermekotthonnal kapcsolatos jelentésében felkérte az emberi erőforrások
miniszterét,  hogy  „vizsgálja  felül  a  személyes  gondoskodást  nyújtó  gyermekjóléti  és  a
gyermekvédelmi intézmények, valamint személyek szakmai feladatairól és működésük feltételeiről
szóló 15/1998. (IV. 30.)  NM rendelet  76. § (1) bekezdésében meghatározott  étkezési normatíva
minimális  összegére  vonatkozó előírást,  és  azt  igazítsa  az időközbeni  változásokhoz”,  mivel  „a
jogszabályban  meghatározott,  a  gyermekek  étkeztetésére  fordítható  összeg  a  fejlődő  szervezet
számára szükséges mennyiségű egészséges táplálék biztosítására nem elegendő.”

 

Válaszában azt írta az EMMI államtitkára, hogy „Az emberi erőforrások minisztériuma az étkezési
normatíva  emelésével  szakmailag  egyetért,  azonban  ennek  megvalósítása  a  mindenkori
költségvetési helyzettől függ.”

 

Kérdésem az, hogy ha az EMMI szakmailag támogatja az emelést, valóban a költségvetés helyzete
a gátja a gyermekétkeztetési normatíva emelésének? Ön pénzügyminiszterként meg tudja erősíteni
azt, hogy azért nem emelték 10 éve a normatívát, mert a költségvetés helyzete ezt nem tette és most
sem  teszi  lehetővé?  Ön  miniszterként  mit  tesz  annak  érdekében,  hogy  a  gyermekétkeztetési
normatíva az ombudsman ajánlása és az EMMI szakmai támogatása alapján emelésre kerüljön?



 
 

Várom válaszát!

 

 

Budapest, 2021. szeptember 16.

 

Tisztelettel,
 
 Szél Bernadett
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